
В. П. Удовиченко:
«Послідовно працюємо над тим, щоб захис
тити медичне обслуговування славутичан»
Такий лейтмотив зустрічі 

міського голови з колекти
вом СМСЧ-5, яка відбулась  
11 лютого. У зустрічі також 
взяли участь перший заступ
ник міського голови Воло
димир Жигалло, начальник 
управління фінансів Галина 
Зайченко, депутат міської 
ради Надія Антіпова.

Згідно Закону України "Про 
Державний бюджет України на 
2015 рік", заклади охорони здо
ров’я передаються на фінансуван
ня місцевих бюджетів. Безумовно, 
така постановка питання викликає 
тривогу не тільки медиків, а й усіх 
славутичан. М іський голова під
креслив, що ініціює розгляд цього 
питання на засіданнях трьох комі
тетів Верховної Ради України:

—  Програма дуже проста: або 
повернути СМСЧ до Міністерства 
охорони здоров’я України, у цьому 
році залишити все так, як є, і зро

бити перехідний період, або (дру
гий варіант) збільшити фінансу
вання. Ми готові приймати, але, 
згідно закону, треба провести ре
монтні роботи, виділити на це ко
шти, а не таку махину приймати до 
місцевого бюджету, який весь роз
планований із дефіцитом 50%! 
Поставлені наші питання зафіксо
вані — це фінансування минулого 
року в обсязі 46 міліонів гривень, і 
навколо нього ми будемо працю
вати і знаходити компроміс.

Начальник СМСЧ-5 Віктор Ши- 
ленко заявив, що колектив у співпра
ці з міською владою готовий до реа
лізації обговореного плану. У своїх 
виступах медики СМСЧ висловили 
велику підтримку своєму керівнику і 
готові до випробувань заради збере
ження медичного закладу.

Міський голова резюмував, що 
медицина — не заради медицини, 
медицина— для славутичан!
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